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INTERPELACJA 
 

W sprawie: Remontu chodnika na Dębcu przy ul. Żurawinowej  
 
 

Bardzo dziękujemy za szybką odpowiedź i jeszcze szybsze działanie w sprawie 
remontu chodnika. Niestety efekt po remoncie nie jest zadawalający (załączone zdjęcia po 
remoncie). Nadal istnieje część chodnika nie wyremontowana i to w strategicznym miejscu 
gdzie podczas opadu powstaje ogromna kałuża, która uniemożliwia przejście.  

Zwracamy się z prośbą o kompleksowy remont chodnika.   
 
 

Z poważaniem, 
 
Urszula Mańkowska  
Tomasz Wierzbicki  
 
Radni Miasta Poznania 

 


